
Inspreken gemeenteraadsvergadering Forum Stad en Samenleving 6 september 2022:

status Wilhelminalantaarn

Geacht College, geachte raadsleden,

Mijn naam is Wim Dammers, secretaris van de Historische Vereniging Rijswijk.

Graag wil ik aandacht vragen voor de status rond de Wilhelminalantaarn, die staat 
opgesteld in het Park Hofrust.

In september 2019 heb ik daarover ook ingesproken, met als voornaamste pleidooi twee 
zaken:

1. Plaatsing op de gemeentelijke monumentenlijst en
2. Verplaatsing van de lantaarn naar een beter zichtpunt, met name naar de Van 

Vredenburchweg.

Voor met name dit laatste heeft HVR-lid Hans Paping zich de afgelopen jaren ingespannen, 
een brief van hem met een aantal aandachtspunten staat op de lijst van ingekomen stukken 
onder nr. RA 22 033.

De historische vereniging wil graag weten:

1. Is de plaatsing op de gemeentelijke monumentenlijst gehonoreerd ? In de overigens 
ongedateerde lijst met gemeentelijke monumenten nr 48, als gepubliceerd op de 
gemeentelijke website komt de Wilhelminalantaarn niet voor, ook niet in het 
overzicht “In procedure van aanwijzing”

2. Dan de verplaatsing van de lantaarn naar de locatie Ruysdaelplein / Van 
Vredenburchweg: in de cultuurhistorische waardestelling, vastgelegd in een rapport 
van het Bureau voor Bouwkunst en Bouwhistorie (in september 2020 opgesteld op 
verzoek van de gemeente) adviseert het bureau verplaatsing naar genoemde locatie, 
die zij als geschikt beoordeelt met als toevoeging het advies om een zeskantige kap 
met werkende verlichting toe te voegen, om de herkenbaarheid te vergroten.

In dit kader heb ik de volgende vragen;
1. Is de lantaarn op de gemeentelijke monumentenlijst geplaatst ?
2. Zijn de financiële middelen voor de verplaatsing beschikbaar gesteld ?
3. Wanneer wordt de lantaarn gerestaureerd ? en tenslotte
4. Wanneer gaat de verplaatsing plaats vinden ?

Ik dank u voor uw aandacht.


